
Hei! 

 

Jeg ønsker å stille til valg som studentrepresentant for 

fakultetsstyret på veterinærhøgskolen, og her kommer en 

kort presentasjon: 

 

  

Mitt navn er Thea Menne Scheide og jeg går på kull 17 på 

Veterinærhøgskolen.  

 

Jeg stiller til valg i fakultetsstyret fordi jeg har lyst til å være med å skape en enda tettere 

kontakt mellom studentene og ledelsen på skolen.  

 

Jeg brenner for en bedre studietid for alle, og ved å formidle studentenes mening på en 

konstruktiv måte til fakultetsstyret, hvor våre meninger og synspunkter blir tatt på alvor håper 

jeg at vi skal få til et enda bedre studie!  

 

Dette er spesielt viktig nå når vi skal flytte campus, slik at flest mulig av studentenes ønsker 

og behov blir tatt med i beregningen. 

 

Mvh Thea Menne Scheide 

 


